
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  5.  2. 2008. 
 
Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, Mgr. Balej, dr. Kořínková, dr. Žižová, dr. Sýkorová  
                   Dvorníková  
Omluveni:  ing. Lauterbach. 
 

1. Děkan blahopřál Mgr. Balejovi k úspěšnému obhájení doktorské práce a k dovršení 
doktorského studia. 

2. Děkan poděkoval proděkanovi Pavlíkovi za zastupování v době jeho nepřítomnosti. 

3. Děkan představil nově nastupující proděkanku pro studium RNDr. Milenu Žižkovou a 
zároveň poděkoval proděkance Kořínkové za práci, kterou v této funkci vykonala. 

4. Děkan sdělil některé důležité informace z jednání kolegia rektorky:   
- došlo ke změně v nákupu chromatografu, místo původně odsouhlaseného 

chromatografu plynového bude zakoupen kapalinový, tento bude moci využívat i 
naše fakulta, 

- hospodaření UJEP za rok 2007 skončilo přebytkem 54 mil. Kč., 

- proběhlo hlasování o manuálu JVS, výsledkem je zamítnutí dosavadního návrhu, 

- harmonogram ak. roku 2008/2009 – výuka začne 29. 9. 2008 

- harmonogram ak. roku 2009/2010 – začátek akademického roku bude 14. 9. 2009 

- veletrh vzdělávání „Gaudeamus Region Praha“ v Praze – vedení PřF odsouhlasilo 
samostatnou účast na této akci, která proběhne v dubnu 2008, 

- za vedoucího investiční odboru ing. Gabriela, který skončil na UJEP pracovní 
poměr, prozatím převzal jeho kompetence kvestor UJEP.                                                                                                                                    

5. Děkan informoval o jednání Stavební komise pro Kampus. Výsledkem jednání bylo, 
že v Kampusu by mělo vzniknout modulární Akademické výzkumné centrum pro 
celou univerzitu, ve kterém by bylo běžné laboratorní zázemí pro výzkum součástí. 
Pro naší fakultu požadujeme navíc objekt pro Regionální centrum VaV, ve kterém 
bude špičkové vědecké laboratorní centrum.  

6. PřF se nabízí kromě Chemingu další možnost pronájmu prostor v objektu Spolchemie. 
Jednotlivé varianty budou posouzeny. 

7. Proděkanka Kořínková informovala, že materiály k akreditaci doktorského studijního 
programu matematiky byly odeslány na rektorát prorektorce Chvátalové. 

8. Proděkanka Kořínková informovala o přípravě Studijního a zkušebního řádu PřF. 

9. Na dny 22. 5. a 23. 5. 2008 je naplánováno výjezdní zasedání kolegia děkana PřF. 

10. Proděkan Pavlík informoval o návrzích na organizaci „Dnů vědy a výzkumu na 
UJEP“. Z kateder nepřišly žádné zásadní návrhy na změny v organizaci a náplň těchto 
dnů. 

11. Filozofická fakulta UJEP chce změnu v transformační smlouvě v části týkající se 
podílu financování nákladů na ústřední knihovnu PF UJEP. FF si zřizuje vlastní 
knihovnu. 

12. Dne 6. 2. 2008 zasedne komise pro přidělování vnitřních grantů PřF. Komise bude 
vybírat z 5 projektů a k rozdělení bude částka do 100 tis. Kč. 

13. Proděkan Balej zjistí na katedrách, jak se bude postupovat u těch AP, kterým bude 
v letošním roce končit pracovní smlouva. Kdo bude procházet vnitřním a kdo vnějším 
výběrovým řízením. 

 



14. Dr. Dvorníková informovala: 

- dne 7. 3. 2008 proběhne ples UJEP v hotelu Vladimir, 

- dne 29. 3. 2008 proběhne ples PřF v Národním domě, 

- požadované informace z kateder informatiky a chemie byly odeslány redakci 
Hospodářských novin. 

 
 

 
 
 
 
 
                                                                        Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Y. Jůzová  


